
 

Treść zapytania radnego Wojciecha Zabłockiego   
w sprawie Warszawskiej Opery Kameralnej 

Zwracam się z prośbą o podanie informacji, o ile wzrosły roczne koszty zarządzania 
Warszawską Operą Kameralną od czasu przejęcia zarządzania tą instytucją przez firmę 
prywatną oraz o ile wzrosły dodatkowe wynagrodzenia z tytułu działalności artystycznej jej 
dyrektorów? 

 


